
Zgpis z jednání Sportovní komise
Termín a místo zasedání: úterý 13.10.2020 od 18:00, malá zasedací místnost radnice MČ 

Brno-Líšeň
Přítomní členové: Ladislav Barták - předseda. Hana Chaloupková, Marek Nosek

Eva‘^§abatová, Jindříška Baláková, Bronislav Horák, Jozef Sedláček
Neomluvení: -
Přítomní hosté: Iva Kremitovská, Ladislav Breícetl
Program jednání:

1. Zahájení, prezenční listina, schválení programu.
2. Stanovení postupu pří navrhování dotací A v tomto roce.
3. Uspořádání ankety Sportovec Líšně 2020.
4. Pořádání Sílvestovského pochodu 2020,
5. Diskuse
6. Závěr

1. Zahájení, prezenční listina
Jednání bylo zahájeno v 18:10 hodin, přítomni bylí všichni členové, komise je usnášeníschopná. 
Doplněný navržený program byl schválen všemi hlasy.

Stanovení postupu pří navrhování dotací A v tomto roce.
Předseda komisí seznámil s výsledky srovnávací tabulky, která ukazuje poslední udělené dotace A 
na celoroční činnost. Výsledkem je suma od 91 Kč do 789 Kč na mládežnického člena a rok.
V diskusi bylo navrženo podporovat nejen mládež do 23 let ale i důchodce. Pro tento rok nebude 
stanovena jednotná částka na podporu každého člena. Navrhujeme postupovat podle těchto kritérií.

a) Aktivita a dlouhodobost působení.
b) Počet sportujících obyvatel Líšně s přihlédnutím na počet mládežníků. /
c) Úspěšnost sportovců. /

37~ttšpořádání ankety Sportovec Líšně 2020.
Bylo hlasováno o podpoře uspořádání tradičního formátu vyhlášení ankety. Bylo navrženo tento rok 
nepořádat slavnostní vyhlášení.
Hlasování pro nepořádání vyhlášení - 6 hlasů 
Jeden hlas byl pro odložení rozhodnutí o měsíc.
Sportovní komise doporučuje RMČ uspořádat vyhlášení ankety jinou formou - např. přijetím vítězů 
panem starostou a zveřejněním v Líšeňských novinách.

4. Pořádání Sílvestovského pochodu.
Vzledem k nevyzpytatelné situaci vlivu epidemie na veškerou činnost doporučujeme RMČ zahájit 
přípravy tak, aby se případně zakoupených věcí dalo využít v příštím roce, pokud by se pochod 
nedal uspořádat. Situace bude dále posouzena na příštím zasedání SK 10.11.2020. Ladislav 
Breicetl vyjádřil ochotu na pořádání SP opět spolupracovat. Předseda celou věc projedná s novým 
ředitelem KCL.

Diskuse.
Diskutovalo se o problémech sportování v době koronaviru.

5. Závěr
Jednání bylo ukončeno ve 19:30 hodin. Zapsal Ladislav Barták.


